

CL/205/14(i)-P.2

15 تشرين الأول / أكتوبر 2019

المجلس الحاكم

البند 14

أنشطة اللجان والهيئات الأخرى

(ط) (i) الفريق الاستشاري رفيع المستوى المعني بمكافحة الإرهاب والتطرف العنيف

(i) انتخاب أربعة أعضاء:

- المجموعة الإفريقية : شاغر واحد يتعين ملؤه من قبل رجل أو امرأة
- مجموعة أوراسيا : شاغران يتعين ملؤهما من قبل رجل وامرأة واحدة
- مجموعة +12 : شاغر واحد يتعين ملؤه من قبل امرأة

ترشيح السيدة أنيس فاداي (المجر)

في 15 تشرين الأول / أكتوبر 2019، تلقى الأمين العام للاتحاد البرلماني الدولي من أمانة +12 رسالة لتقديم ترشيح السيدة أنيس فاداي (المجر) لانتخابه في الفريق الاستشاري رفيع المستوى المعني بمكافحة الإرهاب والتطرف العنيف.

ويرد نص هذه المراسلة في الملحق. يمكن الاطلاع على استمارة السيرة الذاتية واستمارة الشواغر للمرشح في دائرة توزيع الوثائق وعلى تطبيق الجمعية العامة تحت عنوان "مستندات".

ملحق

الأصل: الإنجليزية

مراسلة موجهة إلى الأمين العام
من قبل أمانة مجموعة +12

بلغراد، 15 تشرين الأول/ أكتوبر 2019

عزيزي السيد الأمين العام،

في اجتماع مجموعة +12، التي عقدت في 14 تشرين الأول/ أكتوبر في مركز سافا في بلغراد، انتخبت المجموعة الممثلين التاليين لهذه المجموعة الجيوسياسية:

- اللجنة التنفيذية

السيدة سيسيليا وايدغرين، السويد

- الفريق الاستشاري رفيع المستوى المعني بمكافحة الإرهاب والتطرف العنيف

السيدة أنيس فاداي، المجر.

في 15 تشرين الأول/ أكتوبر، انتخبت مجموعة +12 السيدة أ. مولدر من هولندا، والسيد أ. غريفوري من بلجيكا، والسيد ن. إيفانز من المملكة المتحدة مقررين للجنة الصياغة بشأن البند الطارئ.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

(توقيع)

السيدة سوزانا سانتوس

أمانة مجموعة +12





141st IPU Assembly

Belgrade (Serbia)
13-17 October 2019



Governing Council
Item 14

CL/205/14(i)-P.2
15 October 2019

Activities of committees and other bodies

(i) High-Level Advisory Group on Countering Terrorism and Violent Extremism

(i) Election of four members:

- **African Group** : One vacancy to be held by a man or a woman
- **Eurasia Group** : Two vacancies to be filled by a man and a woman
- **Twelve Plus Group** : One vacancy to be filled by a woman

Candidature of Ms. Agnes VADAI (Hungary)

On 15 October 2019, the IPU Secretary General received from the Secretariat of the Twelve Plus Group a letter submitting the candidature of Ms. A. Vadai (Hungary) for election to the High-Level Advisory Group on Countering Terrorism and Violent Extremism.

The text of this communication is contained in the [Annex](#). The candidate's curriculum vitae and vacancies form may be consulted at the [Documents Distribution Service](#) and on the [Assembly App](#) under "Documents".



#IPU141

**COMMUNICATION ADDRESSED TO THE SECRETARY GENERAL BY
THE SECRETARIAT OF THE TWELVE PLUS GROUP**

Belgrade, 15 October 2019

Dear Mr. Secretary General,

At the meeting of the Twelve Plus Group, held on 14 October in Sava Centre in Belgrade the group elected the following representatives of this Geopolitical Group:

- Executive Committee
Ms. Cecilia Widegren, Sweden
- High-Level Advisory Group on Countering Terrorism and Violent Extremism
Ms. Agnes Vadai, Hungary.

On 15 October, the Twelve Plus Group elected Ms. A. Mulder from the Netherlands, Mr. A. Gryffroy from Belgium, and Mr. N. Evans from the United Kingdom as rapporteurs of the drafting committee on the emergency item.

Yours sincerely,

(signed)

Suzana SANTOS (Ms.)
Secretariat of the Twelve Plus Group